



华夏中文学校南部分校
Huaxia South Chinese School

PO Box 410, Marlboro, NJ 07746
(732) 701-7388 | info@hxsouth.org | www.hxsouth.org



English version at the bottom | [School Calendar](#) | [Floor Map](#)

老师们，同学们和家长们，你们好！

本周六（12/15）下午中文学校 1:30 正常开始。

本期周报主要内容有**春节课程注册**，**华夏园地第二期征稿**，**小记者团招聘**，**春晚节目报名和图书义卖**。

1.春季课程注册将于 12 月 14 日中午 12 点开放。部分秋季注册已满的课程将会有新名额。学校将继续开始成人双语班，舞蹈，声乐，绘画，武术，击剑，戏曲，瑜伽，塑身健美，中国结，扯铃，诗词诵读，辩论，机器人，数学，英文阅读，夕阳红等课程，[详情请查看课程清单](#)。

欢迎[尽早注册](#)，12 月 29 日之前免注册费。如有注册问题，请联系校务长曹红 regadmin@hxsouth.org。

2.侨报华夏园地《小语世界》第二期征稿： 第二期重点选用 1-5 年级学生作品。
截稿时间：2019 年 3 月 2 日。

欢迎低年级同学（一，二年级，和 CSL 1-3 年级）以图画配文字的形式，至少三个完整的句子，如果是图文，请孩子用手写汉字，但必须是写和画在同一张 A4 白纸上。

有图的作品，原件交给老师，转交给教务长廖山漫老师，其他文字请送廖老师的邮箱(hxschineseschool@gmail.com) 并注 并注明标题：XXX 班级，XXX 名字 [详情请看说明](#)。

3.通讯小记者招募启示： 冬假在即，在这个充满节日气息的日子里，小记者们将以实地报道的形式（视频），展现自己/家庭的冬季传统，旅游见闻，节日感言等等。

感兴趣的小朋友可在本周六到 A111 教室找杨剑虹老师领取记者证并了解更多信息。

4.春晚赞助与节目报名：华夏南部将在2月2日庆祝春节，欢迎各种形式的赞助。所有赞助商将在周报，校友通讯，微信群和网站上鸣谢，

请老师们通过邮件或者微信把节目报给家长会副会长秦颖老师（eqin_2002@Yahoo.com）。报名时请包括节目中英文名称，表演者，时间长度和配乐，报名截止日期为1月10日。

5.图书义卖：由家长会组织的中英文图书捐赠和义卖活动已持续四周，受到同学和家长的热烈支持和欢迎，本周六将是最后一次。

义卖收入将用于华夏南部的学生活动和礼物购买。剩余的少儿图书我们计划捐赠给河南少儿图书馆。

感谢你们的参与和支持！我们周六见！

赵巍
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

On Dec 8th, the school will start at 1:30 pm as usual. Please help manage the school and maintain school cleanliness. Do not use or remove computers, teaching materials, books. Do not run or chase in the hallway. Do not enter unoccupied classroom or gym, etc.

1. Spring registration will begin at 12:00PM on December 14th. If you register before December 29th, the registration fee will be waived. Please [review our class list](#) for more information.

Please [click here to register](#). If you have any questions, please contact Connie Cao at regadmin@hxsouth.org.

2. Chinese New Year Celebration: Huaxia South will celebrate the Chinese New Year on February 2nd, sponsors are welcome!

Please submit the program to the Vice President of the PTA, Qin Ying (eqin_2002@Yahoo.com) via email or WeChat. Please include the Chinese and English names, performers, length of time and soundtrack. The deadline for registration is January 10.

3.Reporter recruitment: Winter vacation is just around the corner. In this festive day, the reporters will show family winter traditions, travel stories, holiday sensations, etc. in the form of field reports (video). Interested children can go to the classroom A111 to get a reporter card from teacher Jianhong Yang.

4.The Overseas Chinese Newspaper Qiao Bao calls for articles. The second phase will focus on the selection of 1-5 grade students' works, including CSL1-5. The deadline is March 2, 2019. For more information, please contact your Chinese teacher or Ms. Liao Shanman at hxschineseschool@gmail.com.

5.Book bazaar: This year's book donation and sales has been very successful. This Saturday will be the last sale. Everyone is welcome to bring the books to PTA desk. The unsold books will be donated to non-profit institutions or schools, like Henan Children's Library in China.

With warm regards,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School

